
 
 Lidköping 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Torsdagen den 9 maj 2019 
Tid: Kl 09.00-11.15 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Ragnhild Bergman, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Svante Johnsson 
Åke Nordström 
Kenth Lindström 
Lisbeth Nyström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte.  

 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. Tillägg brev från NTF samt inbjudningar som tas upp 
under Övrigt. 
 
3. Föregående protokoll 
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras.  
 
4. Tankar från träff: nya medlemmar, månadsmöte april 
Styrelsen gör en sammanfattning dels av mötet med nya medlemmar och dels av 
månadsmötet i april. 
 
Mötet med nya medlemmar upplevdes som ett positivt och trevligt möte och 
deltagarna kom med olika förslag till nya aktiviteter och kändes nöjda med mötet.  
 
Styrelsen beslutar att hålla ett nytt möte med nytillkomna medlemmar den 15 
oktober kl 18.00. 
 
Månadsmötet i april hade denna gång endast ett 40-tal medlemmar, som fick 
lyssna till ett intressant föredrag med Adrian Taleny. Detta möte var också första 
gången med den nya tiden på Restaurang 1934. 
 
5. Att tänka på inför sillbuffé och 80+-kalas på Närebo 
Inför aktiviteterna på Närebo kommer Lennart att kontakta Fridén och höra om han 
har möjlighet att montera upp hörslinga vid båda tillfällena, d v s 23 maj och 4 juni. 
 
 
 



 
 

6. Ekonomi 
Lennart redogör för resultat- och balansräkning per 8 maj. Vi har fått reducerat pris 
på städningen. Ekonomin är god.  
 
7. Wennerbergsgården 
Trädgårdsgruppen, som nu är sju personer, har haft ett möte och gjort upp en 
turordningslista för gräsklippning m m under sommaren. 
 
Svante har haft kontakt med fastighetsägaren om slipning av golv m m. 
 
Vidare har släktforskarna haft möte och då haft inkopplat ett större antal datorer än 
brukligt, vilket fungerat perfekt i och med den nya internetinstallationen. 
 
Däremot fungerar inte ventilationen tillfredsställande i stora salen och detta bör tas 
upp med fastighetsägaren vid ett kommande möte. 
 
8. Rapporter 
- Inspirationsdag 
En mycket inspirerande dag som gav incitament till föredrag på månadsmöte om 
bl a framtidsfullmakt. 
 
- Travdag 
12 personer deltog i travdagen på Axevalla travbana. En småtrevlig aktivitet, som 
distriktet bjöd in till. 
 
- Medlemmar 
Kravbrev har gått ut till de 34 medlemmar som inte betalt avgiften. Fyra 
medlemmar har hört av sig och begärt utträde och 10 har betalat in avgiften. 20 
medlemmar har däremot inte hört av sig. 
 
Styrelsen beslutar att avsluta medlemskapet för dessa 20 personer.  
 
Åke informerar att antalet medlemmar då är 1.090 medlemmar. 

 
- Program 
Kenth informerar om ett erbjudande från Börje Andersson som har ett program om 
Kina som besöksmål. Programmet rör sig om en knapp timma. Detta skulle kunna 
vara ett program vid månadsmötet i november. 
 
Svante informerar om att den 19 september är Håkan Andersson inbokad på 
månadsmöte och han talar om Åldrandets utmaningar. 
 
Vid månadsmötet i oktober blir det mannekänguppvisning. 
 
Kerstin har fått en inbjudan från Studieförbundet Vuxenskolan om en föreläsning 
som vänder sig till bl a cirkelledare i SPF. Kerstin skickar vidare till våra berörda 
cirkelledare. 
 
- Hemsida 
Svante kollar upp inför hösten om eventuella ändringar. 



 
- Post 
Inbjudningar om DM i bridge och bowling har skickats vidare till berörda ansvariga. 
Boulen har också distriktsmästerskap och där är sju lag anmälda. 
 
- Övrigt 
SPF fyller 80 år. Styrelsen diskuterar hur vi kan uppmärksamma dessa 80 år. Ett 
alternativ är en koppling till våra 80+-festligheter, ett annat är att bjuda in 
distriktsordföranden Kjernald vid ett månadsmöte under hösten. Styrelsen 
återkommer till detta vid planeringsmötet i augusti. 
 
Lennart har beställt en hajfena och en flagga med SPF-loggan. 
 
NTF och SPF-distriktet har bjudit in till Halk- och teknikkörning på Kinnekulle Ring 
vid fem tillfällen, 26/8, 4/9, 5/9, 9/9 och 23/9. Anmälan sker till Johan Lindén. 
Svante lägger ut informationen dels på hemsidan och dels utskick via gruppmail. 
 
Nyckelbrickorna – Lennart talat med Karlolof Fernow som skulle göra en 
sammanställning och återkomma. Lennart tar ny kontakt med Karlolof 
 
Svante informerar att SPF har en bärbar högtalare men det fattas en sladd. En ny 
sådan beställs så att högtalaren går att använda. 
 
9. Frågeställningar inför planeringsmötet i augusti 
- Vad arbetar vi vidare med, vilka behov finns, positivt/mindre bra, viktigt att tänka 
på osv: 
 
- Kerstin vill ta upp Café 15 – nuvarande form eller annat arbetssätt. 
- Räcker det med de aktiviteter vi har? Ska vi ha några nya? Detta får var och en 
fundera över sommaren och återkoppla till Hilda om idéer.  
- Hur får vi med våra yngre och nya pensionärer? 
- IT-café, Pubaftnar, m m 
 
10. Nästa möte 
Nästa möte, som är ett upptakts-/planeringsmöte, hålls onsdagen den 21 augusti, 
kl 09.30-15.00, hos Hilda i Sjöskogen. 
 
11. Avslutning 
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman 
Sekreterare  Ordförande 


